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Instituttets ulike ledernivåer – ansvar og 

muligheter 

Målsetting for instituttledelsen: 

 Fremme synergi med OUS/Ahus 

 Representere Klinmed i fakultetet/ 

UiO-ledelsen 

 Fremme Klinmed i Samarbeidsorganet 

UiO/HSØ 

 Gjøre klinikkene og fagmiljøene gode 

for undervisning/forskning/rekruttering 

 

Nivåer i organisasjonen: 

 Klinikknivå – aktive eller passive 

lederroller? 

 Klinikkledernivået i Klinmed har ingen 

felles møtearena, er det 

hensiktsmessig? 

 Saksgang – er det behov for å innrette 

mer ift lederlinjen? 

 

Instituttledelsen ønsker en diskusjon om 

hvordan lederansvaret mest hensiktsmessig 

defineres i UiO-linjen. Vil adressere dette i 

FLF, i vårens klinikkledermøter og i 

lederseminar på Klinmed høsten 2019. 

Målet er å bygge UiO-kultur, få en felles 

oppfatning om forventninger til de ulike 

lederroller og at instituttnivået bidrar til 

gode prosesser innad i egen organisasjon.  

Generelle synspunkter:  

 Instituttrådet kan gjerne delta i 

drøfting rundt dette. Rådet mener 

det er behov for å tydeliggjøre 

UIO i universitetssykehusene.  

 Ledere med doble lederfunksjoner 

presses med mye oppmerksomhet 

mot drift, og UiO-perspektivet kan 

dermed svekkes 

 Spesielt er det behov for å fremme 

undervisningstema og –ansvar, 

som ikke dekkes av FLF som 

fellesorgan.   

 Hvordan vektlegge meritt for 

undervisning ved rekruttering av 

vitenskapelig ansatte?  

 Hva er mulighetsrommet for at 

sykehusansatte kan delta i 

undervisning? 

 Avtaleverk er grunnlag for 

kulturarbeid, ta utgangspunkt i 

gjeldende avtaler og se hva som er 

mulig å få til 

 Det savnes tydeliggjøring av 

mandat for fagmiljøledere 
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Sak 04/19 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sak 05/19 

 

 

Instituttleder ønsker også å bruke 

instituttrådet så aktivt som mulig til 

drøfting av denne og andre saker.  

 

 

 

 

 

 

UiOs veikart for forsknings-

infrastruktur – Klinmeds innspill 

UiO ønsker å etablere en rullerende treårs 

investeringsplan for 

forskningsinfrastruktur. Tidsmessig 

sammenfaller dette med oppføring av 

Livsvitenskapsbygget og store behov for 

utstyrsinvesteringer der. Instituttet er bedt 

om å melde inn fremtidig utstyrsbehov og 

strategiske vurderinger knyttet til dette.  

 

Klinmed har tradisjonelt hatt en bottom-

up-strategi der forskningsledernes 

prioriteringer av utstyr i egne klinikker har 

veid tungt, og der vurderinger på 

instituttnivå har vært knyttet til sambruk, 

ekstern finansiering mv. Skal Klinmed 

reorientere sine strategier i lys av den 

prosessen som er satt i gang på UiO? 

 

Endring i møteplan 2019 

Det var foreslått å flytte instituttrådsmøtet 

som er berammet 25. september til 9. 

oktober.  

Instituttrådets funksjon (synspunkter): 

 Viktig møteplass for adm. og vit 

ansatte 

 Orienteringssaker er også nyttige 

 Ønsker gjerne å drøfte prinsipielle 

spørsmål knyttet til økonomi mv 

 Instituttleder ønsker velkommen 

deltakelse fra instituttrådet 

 

Instituttrådet mener at instituttet må få 

innspill fra miljøene og beholde 

etablert Klinmed-strategi på 

instituttnivå. 

 

Instituttet må også si noe om 

prioriteringer mellom midler til 

livsvitenskap og MED 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Den foreslåtte endringen godkjennes. 

Kommende møter blir da 5. juni, 9. 

oktober og 20. november 
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Virksomhetsrapportering per 3 tert 

2018 og budsjett 2019 

Økonomisk resultat per 3. tert 2018 er i 

hovedsak som forventet. Den økonomiske 

underbalansen er 41 mill kroner og 

kostnadsnivået i basis-organisasjonen er ca 

10 mill kroner høyere enn forventede 

bevilgnings-inntekter. Instituttet har bedt 

Gjennomgangen tas til orientering 
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fakultetet om å vurdere endringer i 

budsjett-fordelingsmodellen med 

utgangspunkt i instituttets spesielle 

situasjon knyttet til undervisnings- og 

eksamensformer og til ekstraordinære 

behov for lokal ledelse og styring. 

Instituttets arbeid med å forbedre netto 

basisresultat fortsetter, og handler om 

reduksjon i basiskostnader (primært 

personalkostnader) og økt nettobidrag fra 

eksternfinansiert forskning.   

 

I langtidsbudsjettet er kostnadsnivået 

forventet å reduseres fra 2020.  

 

Omfanget av bundne midler er ca 70 mill 

kroner ved utgangen av 2018, og er 

forutsatt å nærme seg 40 mill kroner per 

2023. Gitt UiOs regnskapsprinsipper må vi 

med dette instituttets virksomhet forvente 

at bundne midler vil ligge på 40 – 50 mill 

kroner på grunn av tids-forskyvninger.  

 

Instituttets eksternfinansiert virksomhet 

utgjør i 2019 ca 250 mill kroner. Antall 

eksternt finansierte prosjekter har økt fra 

107 i 2015 til 149 i 2018. Det forutsettes 

fortsatt moderat vekst. 

 

Mulig avtale om salg av IT-tilganger til 

OUS – status 

OUS kartla i første omgang 600 aktuelle 

brukere for kjøp av IT-tilganger fra UiO.  

UiO har i utgangspunktet prissatt salget til 

kr 20.000 per bruker per år.OUS har nå 

nedjustert antallet til 200 brukere. 

Forhandlinger mellom UiO og OUS er i 

gang og avtalen skal omfatte både 

økonomi, varighet og praktiske forhold. 

Ultimo 2019 er antatt tidspunkt for 

realisering.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gjennomgangen tas til orientering 
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Sak 10/19 

Sidegjøremål og eierinteresser – status 

UiO har hatt et sidegjøremålsregister fra 

2006. Nå skal data registreres i ny 

applikasjon (HR-portalen) og 

registreringene skal være tilgjengelig for 

offentliggjøring. På Klinmed er det 

instituttleder som behandler søknadene. 

Pga endringer i HR-portalen er det p.t noe 

etterslep i behandlingen, og det arbeides 

for å komme ajour. 

  

Uttalelse fra fakultetet om mulig økt 

opptak på medisinstudiet 

KD nedsatte juni 2018 en arbeidsgruppe 

som skal utrede muligheten for å øke antall 

studenter innenfor dagens medisinstudier. 

Målsettingen er å øke antall studieplasser i 

Norge, og arbeidsgruppen skal vurdere å 

øke antall studiesteder. Arbeidsgruppens 

rapport skal leveres ved utgangen av 

september 2019. Medfak ved UiO har 

uttalt seg positivt til å bidra til økt antall 

studieplasser, men har samtidig 

understreket at dette vil kreve både 

endringer i organisering av studiet og 

økning i ressurser som det ikke er mulig å 

få på plass innen 2020.  

 

Instituttets innspill til veileder til Plan S 

NFR ba om innspill til gjennomføring av 

planen med frist 1. februar. På grunn av 

kort høringsfrist var det ikke mulig å 

forankre uttalelsen bredt i Klinmed-

systemet. Instituttledelsen valgte å basere 

sitt innspill på arbeidet som var gjort i 

skjæringspunktet OUS/UiO som fokuserte 

på bekymring for publisering i de beste 

tidsskriftene dersom disse ikke blir OA, 

øke kostnader, undervurdering av 

kompleksiteten ved å opprette nye kanaler, 

tidslinje tidligst fra 2020. NFR har etter 

høringsrunden besluttet at kravene innføres 

først for utlysninger fra 2020.  

Gjennomgangen tas til orientering 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gjennomgangen tas til orientering 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gjennomgangen tas til orientering 
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EVENTUELT  

Sak 11/19 Eventuelt 

Ingen saker meldt 
 


